
Jeg skiftede til e-damp for snart 3 år siden. 

Efter at have prøvet diverse "godkendte" rygestop midler, som ikke havde den ringeste effekt, 

tænkte jeg, jeg prøver disse damp-pinde, og startede med meget lave forventninger. Disse blev dog 

hurtigt gjort til skamme, da jeg lagde smøgerne på hylden fra dag 1. Jeg røg dengang mellem 25-30 

cigaretter om dagen. Dette har gjort, at jeg, ifølge egen læge, er frisk som en ikkeryger, at jeg kan 

vågne om morgenen uden smerter i lungerne, samt er helt uden hoste, og jeg kan bevæge mig mere 

end 20 skridt, uden at blive forpustet. 

Nu vil I forsøge, at tage dette frie valg fra mig, og en masse andre, som ønsker sig fri af røgtobak, 

hvilket jeg absolut er imod. 

Længe leve folkestyret, demokratiet og det frie valg. 

Stort NEJ TAK, til folkevalgte, som bevidst tilsidesætter folkets stemme, og kalder den for spam på 

åben skærm. 

Jeg er for en regulering i forhold til, at unge under 18, ikke kan købe væsker og tilbehør, men ikke 

for en over regulering, som medfører, at vi dampere bliver gjort kriminelle pr. 1. november, hvilket 

bliver resultatet af jeres tåbelige lovforslag. 

Mvh. Dan Hansen 

5771 Stenstrup  
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